
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany konaného dňa 

03.06.2022 na Obecnom úrade v Moravanoch vo vyhradených priestoroch 

budovy Obecného úradu Moravany. 

Prítomní:  

podľa prezenčnej listiny: Mgr. Vladimír Čeklovský, Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš 

Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Viliam Procek, Ing. Ján Soltés,  

Mgr. Vladimír Ščerbák, Ĺubomír Kovaľ, Bc. Mgr. Adriana Makšimová. 

 

Ospravedlnil sa: Mgr. Anna Kosanová, Ing. Gabriel Kovaľ,  

                           Bc. Ján Kaľuha (zo začiatku zasadnutia). 

 

Návrh programu rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Prenájom pozemku. 

7. Cena splavov, zapožičanie bicyklov. 

8. Územný plán – doplnok. 

9. Valalské oslavy. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného 

zastupiteľstva v Moravanoch. 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, overil či je podľa počtu 

prítomných poslancov  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, opýtal sa či ma niekto 

doplnky do programu.  

 

 



 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír Kovaľ,  Ing. 

Viliam Procek, Ing. Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

Program rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Prenájom pozemku. 

7. Cena splavov, zapožičanie bicyklov. 

8. Územný plán – doplnok. 

9. Valalské oslavy. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa. 

Starosta obce určil za zapisovateľa pani Adrianu Makšimovú. 

 

K bodu č. 3: Určenie overovateľov zápisnice. 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice poslanca Šoltésa Jána a poslanca 

Hrica Marcela. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Monika Lašíková, Ľubomír Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Mgr. 

Vladimír Ščerbák, (5 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric (2 poslanci) 

Návrh bol schválený. 



 

 

K bodu č. 4: Voľba návrhovej komisie. 

Starosta obce predniesol návrh, aby za predsedu návrhovej komisie bol zvolený 

poslanec Lukáš Veselíny a za členov návrhovej komisie poslanec Viliam 

Procek a poslankyňa Monika Lašíková. 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Marcel Hric, Ľubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (4 

poslanci) 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Lukáš Veselíny, Monika Lašíková, Ing. Viliam Procek (3 poslanci) 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 5: Kontrola uznesení. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že niektoré uznesenia sú v plnení. 

K bodu č. 6: Prenájom pozemku. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že pán Rusnák Pavol podal žiadosť 

o prenájom pozemku na LV č. 1372, par. č. 358/1, vo výmere 631 m2, druh pozemku: 

záhrada, následne dal hlasovať ohľadom zámeru prenajať pozemok. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ľubomír Kovaľ,  Ing. 

Viliam Procek, Ing. Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 7: Cena splavov, zapožičanie bicyklov. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že je potrebné upraviť ceny prenájmu 

lodiek čo sa týka splavov. Od začiatku prerokovávania daného bodu už bol prítomný 

aj poslanec Ján Kaľuha. Poslanec Viliam Procek navrhol starostovi obce, aby 

kontrolórka obce spracovala správu k danej veci. Poslanci dospeli k nasledovnému 

novému cenníku prenájmu o ktorom dal starosta hlasovať: 

 

 



Trasa Cena s dopravou v EUR 

Moravany – Horovce 20,00 

Moravany – Zemplínske Hradište 45,00 

Moravany – Brehov 55,00 

Moravany – Borša 70,00 

Moravany – Borša/Tokaj 120,00 

Ceny platia pri prenájme 4 a viac kanoe. 

Občania s trvalým pobytom v obci Moravany majú 50 % zľavu. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Bc.Ján Kaľuha, Ľubomír Kovaľ,  Ing. 

Viliam Procek, Ing. Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: Monika Lašíková (1 poslanec) 

Návrh bol schválený. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že je nutne urobiť aj cenník na prenájom 

bicyklov. Poslankyňu Moniku Lašíkovú zaujímalo ako bude zabezpečené vrátenie 

bicyklov.  Poslancov taktiež zaujímalo či pôjde o zdieľané bicykle, na čo starosta 

odpovedal, že nie. Poslanci sa zhodli na tom, že cena za 12 hodín prenájmu jedného 

bicykla bude 10 EUR. Občania s trvalým pobytom v obci Moravany budú mať 50 % 

zľavu. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Bc.Ján Kaľuha, Ľubomír Kovaľ,  Ing. 

Viliam Procek, Ing. Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (7 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: Monika Lašíková (1 poslanec) 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 8: Územný plán – doplnok. 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že pani Viera Dulinová podala žiadosť 

o zmenu v územnom pláne, ktorá sa týka parcely C-KN č. 271, 4076/10 – ide o zmenu 

funkčného využitia z plochy rodinných domov  na polyfunkčnú plochu: bývanie a 

občianska vybavenosť z max. výškou zástavby 3NP a obytné podkrovie. Poslanci 



navrhli, aby úhradu nákladov spojených s obstaraním územnoplánovacej 

dokumentácie zaplatila v plnej výške žiadateľka. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha, Ľubomír Kovaľ,  Ing. Viliam Procek, Ing. 

Ján Šoltés, Mgr. Vladimír Ščerbák, (6 poslancov) 

Proti: Ing. Marcel Hric (1 poslanec) 

Zdržali sa: Monika Lašíková (1 poslanec) 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 9: Valalské oslavy. 

Starosta obce informoval o realizácií „valalských osláv“. 

Hlasovanie: 

Za:  Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha, Ing. Viliam Procek, Mgr. Vladimír Ščerbák, 

Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková (6 poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: Ľubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés (2 poslanci) 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 10: Rôzne. 

Poslanca Jána Šoltésa zaujímalo či starosta obce vedie knihu jázd. Poslancov taktiež 

zaujímala kanalizácia, chodník v Lučkovciach, odvodnenie dolného konca, 

rekonštrukcia rybníka „Ruskov“. 

K bodu č. 11: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť. 

 

V Moravanoch, dňa 03.06.2022 

                                                                .................................................. 

                                                     Mgr. Vladimír Čeklovský, starosta obce, v. r. 

Zapisovateľ:  

Bc. Mgr. Adriana Makšimová .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Ján Šoltés                      ........................................ 

 

Ing. Marcel Hric                ........................................ 


